
 
 
    

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 25.06.2014 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 10η   

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 125η  

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 25.06.2014 

ΑΡΙΘΜ.ΠΡΩΤ:7110 
 

<< Συζήτηση σχετικά µε έκδοση ψηφίσµατος για την διαδικασία αξιολόγησης των εργαζόµενων 
στους ΟΤΑ βάση του Ν. 4250/2014 >>.  

 
Α Π Ο Φ Α Σ Η 

 
ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
∆ΗΜΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 
∆ήµαρχος: Αντώνογλου – Κασσαβέτης Γεώργιος   
Πρόεδρος: Μαλαµατίνη - Φατώλια Μελαχροινή 
Αντιπρόεδρος : Χριστοδούλου Γεωργία                                                                                
Γραµµατέας: Κουφογιάννης ∆ηµήτριος  
 
1/. ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ                                     11/. ΜΑΝΙΝΗ – ΤΣΑΠΡΑΖΗ ΑΦΡΟ∆ΙΤΗ  
2/. ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ             12/. KONTOΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ      
3/. ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ                   13/. ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ 
4/. ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ                       14/.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ     
5/. ΣΚΟΡΡΑΣ ΛΑΖΑΡΟΣ                       
6/. ΙΩΑΝΝΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ                                                       
7/. ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ                           
8/. ΓΕΩΡΓΟΥ∆ΗΣ ΚΥΡΙΑΖΗΣ 
9/. ΛΑΜΠΑ∆ΑΡΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
10/. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ:  ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ,  ΛΕΒΕΝΤΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ,  ΠΙΤΣΟΣ 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  ,    ΒΟΥΛΓΑΡΗ – ΤΣΙΑΚΑ ΘΕΟ∆ΩΡΑ .                                                                                  
   
ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  ΣΠΑΝΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ  - ∆.Κ. 
ΖΑΓΟΡΑΣ , ΟΙΚΟΝΟΜΟΥ ΜΙΧΑΛΗΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ,  ΡΗΓΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ- Τ.Κ. 
ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ , ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ,  ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ,  
ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ,  ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. 
ΜΟΥΡΕΣΙ .  
 
ΑΠΟΝΤΕΣ: ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ , ΑΝΗΛΙΩΤΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ. 
  
Σύµφωνα µε την 6289/20-06-2014   έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου , που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα, 
τις διατάξεις του άρθρου 67- -του Ν. 3852/2010. 

 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της 10ης  Έκτακτης  Συνεδρίασης  του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου Ζαγοράς – 
Μουρεσίου,  που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου  στην 
Ζαγορά    , την 25.06.2014   ηµέρα Τετάρτη  και ώρα 16:00 µ.µ.  
 
Η ∆ηµοτική Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ Μανίνη – Τσαπράζη Αφροδίτη προσήλθε µετά την 
συζήτηση του 5ου θέµατος εκτός  ηµερήσιας διάταξης. 
Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσαπράζης Βασίλειος προσήλθε κατά 
την συζήτηση του 3ου θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 
Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Σπανός ∆ηµήτριος προσήλθε κατά την διάρκεια της συζήτησης του 1ου 
θέµατος εκτός ηµερήσιας διάταξης. 
Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ξουριχτίου προσήλθε κατά την διάρκεια της συζήτησης του 3ου θέµατος εκτός 
ηµερήσιας διάταξης. 
Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της οµάδας πλειοψηφίας κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος αποχώρησε κατά την 
διάρκεια της συζήτησης του 8ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 
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Ο κ. ∆ήµαρχος ενηµέρωσε το σώµα σχετικά µε τις ενέργειες για την νοµιµοποίηση του παραλιακού 
µετώπου του ∆ήµου και των λιµανιών του Χορευτού , του Αγίου Ιωάννη και της Νταµούχαρης. 
 
Κατά την διάρκεια της συζήτησης των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης ο επικεφαλής της ελάσσονος 
µειοψηφίας ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσαπράζης Βασίλειος ενηµέρωσε το Σώµα σχετικά µε την ενίσχυση 
υδροµάστευσης στην ∆.Κ. Ζαγοράς  ενόψει  της αρδευτικής και καλοκαιρινής περιόδου . Επί του θέµατος 
έλαβε γνώση ο αρµόδιος Αντιδήµαρχος κ. Λαµπαδάρης Νικόλαος . 
 
Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Αγίου ∆ηµητρίου κ. Χριστοδούλου Αλέξανδρος ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε τις 
παλιές οφειλές ( µεροκάµατα ) των Κοινοτήτων.  
 
Στην συνέχεια η ∆ηµοτική Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Μανίνη – Τσαπράζη Αφροδίτη 
ενηµέρωσε το Σώµα σχετικά µε το θέµα που έχει προκύψει µε τις οφειλές προς το ΙΚΑ του Παιδικού 
Σταθµού του πρώην ∆ήµου Ζαγοράς και ζήτησε να είναι θέµα της επόµενης συνεδρίασης του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου. 
 
Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Χιώτης ∆ηµήτριος ζήτησε ενηµέρωση σχετικά µε το 
θέµα της υπαλλήλου του ∆ήµου κας Γκόνου Ελένης.  
 
Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία , η Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης . 
Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη για την τήρηση των 
πρακτικών.  
 
ΘΕΜΑ : 1ο  θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης  
Η Πρόεδρος εισηγούµενη το  1ο   θέµα εκτός ηµερήσιας διάταξης  ανέφερε τα  παρακάτω: 
 
Σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 93 παρ. 6 του Κ.∆.Κ. Ν. 3463/06 και του  άρθρου 65 παρ. 5 του Ν. 
3852/2010 , έναν ( 1) µήνα πριν από την διενέργεια των εκλογών και µέχρι την εγκατάσταση των νέων 
δηµοτικών αρχών , το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αποφασίζει µόνο για θέµατα που αναφέρονται σε έκτακτες 
περιπτώσεις,  εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. Για να συζητηθεί θέµα ως κατεπείγον 
και να ληφθεί απόφαση γι΄ αυτό πρέπει πρώτα να αποφασισθεί από την απόλυτη πλειοψηφία του 
συνολικού αριθµού των µελών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου ότι το θέµα αυτό είναι κατεπείγον . 
Κατόπιν τούτου και δεδοµένης της αναγκαιότητας ρύθµισης υπηρεσιακών θεµάτων , στα πλαίσια της 
εύρυθµης λειτουργίας του ∆ήµου ,  καλώ το σώµα να αποφασίσει για το  κατεπείγον του θέµατος . 
 
Το ∆.Σ. αφού είδε τις διατάξεις του άρθρου 93 παραγρ. 6 του Κ.∆.Κ. Ν. 3463/06 , του  άρθρο 65 παρ. 5 
του Ν. 3852/2010 και µετά από διαλογική συζήτηση, 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  
ΚΡΙΝΕΙ ΤΟ ΘΕΜΑ ΩΣ ΚΑΤΕΠΕΙΓΟΝ 

 
Στην συνεδρίαση παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος και ο Αντιπρόεδρος των εργαζοµένων ΟΤΑ Μαγνησίας οι 
οποίοι ανέφεραν τα παρακάτω:  
∆εν διαφωνούµε στην αξιολόγηση των υπαλλήλων των ΟΤΑ , αλλά στον συγκεκριµένο τρόπο 
αξιολόγησης µε ποσόστωση και ζητούµε την απόσυρση του Ν. 4250/2014. 
  
Στην συνέχεια η κ. Πρόεδρος  έθεσε υπόψη του σώµατος  σχέδιο κειµένου για την έκδοση απόφασης – 
ψηφίσµατος από τα ∆ηµοτικά Συµβούλια για την µη εφαρµογή του Ν. 4250/2014 το οποίο απέστειλε η 
Εκτελεστική Επιτροπή της ΠΟΕ ΟΤΑ και µε το οποίο ζητείται από τα ∆ηµοτικά Συµβούλια να λάβουν 
απόφαση – ψήφισµα  για την  άµεση κατάργηση του Νόµου 4250/2014 και την δέσµευση των ∆ηµοτικών 
Συµβουλίων για την µη έκδοση απόφασης επιµερισµού ποσοστών , η οποία είναι προϋπόθεση για την 
εφαρµογή του Ν. 4250/2014 περί συγκριτικής « αξιολόγησης ». 
 
Κατόπιν ο κ. ∆ήµαρχος έθεσε υπόψη του σώµατος το Πρακτικό της Συνεδρίασης του ∆ιοικητικού 
Συµβουλίου της ΚΕ∆Ε της 11ης Ιουνίου 2014 µε θέµα << Αξιολόγηση των εργαζόµενων  στους ∆ήµους 
>> και στο οποίο οµόφωνα αποφασίστηκαν τα  παρακάτω: 
 Πάγια θέση της ΚΕ∆Ε είναι η  αξιολόγηση  των δοµών και του προσωπικού της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης . Υπογραµµίζει όµως , για άλλη µια φορά , την ανάγκη εφαρµογής ενός δίκαιου και 
αντικειµενικού συστήµατος αξιολόγησης του προσωπικού , τέτοιου που θα συµβάλλει στην αναβάθµιση 
της ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των προσφερόµενων υπηρεσιών στους 
πολίτες. 
 Εκφράζει την αντίθεσή του µε το προωθούµενο σύστηµα αξιολόγησης των εργαζόµενων στους 
∆ήµους και ιδιαίτερα µε το πρώτο στάδιο της αξιολόγησης που αφορά τον επιµερισµό ποσοστών , 
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διαδικασία που θεωρείται αυθαίρετη και ενδεχοµένως αντισυνταγµατική , σύµφωνα και µε την 
γνωµοδότηση της Επιστηµονικής Επιτροπής της Βουλής. 
 Ζητά συνάντηση µε την ηγεσία του Υπουργείου ∆ιοικητικής µεταρρύθµισης και Ηλεκτρονικής 
∆ιακυβέρνησης , όπου να ζητηθεί τριµερής διάλογος µεταξύ Κυβέρνησης , ΚΕ∆Ε και εργαζόµενων στους 
δήµους , ώστε να ξεκαθαριστεί το πλαίσιο αξιοποίησης της αξιολόγησης , το οποίο σε καµιά περίπτωση 
δεν µπορεί να παραπέµπει σε διαθεσιµότητες και απολύσεις των εργαζόµενων στους ∆ήµους. 
 
 
Στην συνέχεια  τέθηκε υπόψη του σώµατος η υπ΄αριθµ. πρωτ. 6143/17-06-2014 επιστολή της Λαϊκής 
Συσπείρωσης Ζαγοράς – Μουρεσίου στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω: 
 
Επιστολή προς : 

• Τον ∆ήµαρχο Ζαγοράς – Μουρεσίου  

• Την Πρόεδρο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου  

• Άπαντες τους εργαζόµενους του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου  
 
Κοινοποίηση : 

1. Στους διευθυντές και εκπαιδευτικούς των σχολικών µονάδων του ∆ήµου Ζαγοράς – 
Μουρεσίου . 

2. Στον διευθυντή και εργαζόµενους στο Κέντρο Υγείας Ζαγοράς . 
 
Με το νόµο 4250/26-3-14 ‘’ ∆ιοικητικές Απλουστεύσεις – Καταργήσεις , Συγχωνεύσεις Νοµικών 
Προσώπων και Υπηρεσιών του ∆ηµοσίου Τοµέα – Τροποποίηση διατάξεων Π.∆. 318/1992 ( Α ΄161 ) και 
λοιπές ρυθµίσεις ‘’ , που ψήφισε πρόσφατα , η συγκυβέρνηση Ν∆ – ΠΑΣΟΚ  προχωρά εκτός των άλλων 
σε αντιδραστικότερη  κατεύθυνση τα ζήτηµα της αξιολόγησης των δηµοσίων υπαλλήλων. 
 
Η « αξιολόγηση » αποτελεί εργαλείο , που δεν υπηρετεί τους εργαζόµενους  και τις διευρυµένες λαϊκές 
ανάγκες , δεν οδηγεί στην παροχή ποιοτικών υπηρεσιών , ούτε στην εξάλειψη των αιτιών , που τις 
υποβαθµίζουν.  
 
Μέσω και της προωθούµενης αξιολόγησης η κυβέρνηση στοχεύει στη διαµόρφωση ενός µικρού , 
ευέλικτου και επιτελικού κράτους , ενός κράτους στην υπηρεσία των επιχειρηµατικών οµίλων και της 
καπιταλιστικής ανάπτυξης. Στο πλαίσιο αυτό περιλαµβάνεται η ανατροπή των εργασιακών σχέσεων 
µέσα από  απολύσεις . 
 
Κρύβει ότι τα φαινόµενα της αποσάθρωσης δηµοσίων υπηρεσιών , κυρίως κοινωνικού 
χαρακτήρα και της µη κάλυψης των κοινωνικών αναγκών οφείλονται στη δικιά της πολιτική , στη 
δικιά της επιλογή. 
 
Είναι ψέµα ότι η αξιολόγηση θα οδηγήσει σε καλύτερες υπηρεσίες για το λαό.  
 
Το ίδιο παραµύθι της « αξιολόγησης » έχουν σερβίρει σε όλες τις βασικές κοινωνικές δοµές στη περιοχή 
µας : σε σχολεία και στο Κέντρο Υγείας . Αποτέλεσµα όλων αυτών η συνεχής υποβάθµιση των σχολικών 
µονάδων του δήµου µας µε συγχωνεύσεις και καταργήσεις τµηµάτων καθώς και του Κέντρου Υγείας 
Ζαγοράς , του Πολυιατρείου Κισσού και των αγροτικών ιατρείων. 
 
Η πραγµατικότητα είναι πως θέλουν να αξιολογούν τις ∆ηµόσιες ∆οµές , να καταργούν τµήµατα και 
∆/νσεις , να υποβαθµίζουν , µε ιδιωτικοοικονοµικά κριτήρια. Προετοιµάζονται  νέες απολύσεις , που 
σηµαίνει µεγαλύτερη ιδιωτικοποίηση υπηρεσιών και αντικατάσταση εργαζοµένων µε συγκροτηµένα 
εργασιακά δικαιώµατα από φτηνούς , προσωρινούς και χωρίς δικαιώµατα εργαζόµενους.  Αν τους 
ενδιέφερε η ποιότητα των υπηρεσιών θα κοίταζαν να καλύψουν τα τεράστια κενά µε µόνιµο προσωπικό 
και όχι ποιούς  θα απολύσουν.  
Στο συγκεκριµένο νόµο , επιβάλλονται ποσοστώσεις ( βαθµολόγηση ποσοστού 15% των υπαλλήλων µε 
βαθµούς 1 έως 6 ) . Παράλληλα ζητά ο ∆ήµαρχος ή ο γενικός γραµµατέας  κάθε ∆ήµου να προβούν σε 
υπογραφή αποφάσεων επιµερισµού των ποσοστών. ∆ηλαδή να αποφασίσουν σε ποιες υπηρεσίες του 
∆ήµου θα επιµεριστεί το άριστα , το καλός και το µέτριος , τι θα παραµείνει στο ∆ήµο και ποιες 
υπηρεσίες θα ετοιµαστούν για κλείσιµο ή για παραχώρηση σε ιδιώτες , από ποιες υπηρεσίες θα 
προκύψει το 15% που θα πάρει άµεσα το δρόµο της διαθεσιµότητας – απόλυσης . 
 
Οι κατηγοριοποιήσεις και τα κριτήρια µε τα οποία θα αξιολογούνται οι εργαζόµενοι υπηρετούν: την 
πλήρη εµπορευµατοποίηση βασικών κοινωνικών δοµών , την διάλυση κάθε κοινωνικής πρόνοιας , την 
τροµοκρατία στους χώρους δουλειάς , το « διαίρει και βασίλευε » ανάµεσα στους εργαζόµενους . 
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Για τους παραπάνω λόγους απαιτούµε : 

• Να καταργηθεί ο νόµος 4250/14. 

• Να µην εφαρµοστεί στην πράξη η ποσόστωση που επιβάλλει ο Ν. 4250/14. 

• Να µην δεχτεί κανένας προϊστάµενος να συµπράξει στην υλοποίηση του νόµου , στη βαθµολογία 
µε ποσόστωση , που οδηγεί σε απολύσεις εργαζοµένων. 

• Να µην συµµετάσχει κανένας εργαζόµενος στην αυτοαξιολόγηση. 

• Να µην γίνει καµιά απόλυση , καµιά διαθεσιµότητα. 
 
Καλούµε την Πρόεδρο του ∆ηµοτικού Συµβουλίου να φέρει το θέµα της αξιολόγησης του ∆ήµου Ζαγοράς 
Μουρεσίου στην επικείµενη Συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου . 

 
Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος  

Βασίλης Τσαπράζης  
 

 
Στην συνέχεια ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 
Η αξιολόγηση έχει δροµολογηθεί σαν µνηµονιακή υποχρέωση  ενώ θα έπρεπε να αποτελεί αυτονόητη 
διαδικασία για όλες τις βαθµίδες της ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης .  Ο τρόπος που προβλέπεται να γίνει µας 
βρίσκει αντίθετους . ∆εν συµφωνούµε µε την ποσόστωση. Ενδεχοµένως να αποσκοπεί  και σε 
απολύσεις . Η ΚΕ∆Ε µε την απόφασή της δεν είναι ενάντια στην αξιολόγηση των υπαλλήλων των ∆ήµων 
αλλά έχει αποφασίσει να µην συµµετέχει στην αξιολόγηση µε ποσόστωση. ∆εν είµαστε ενάντια στην 
αξιολόγηση , αλλά στον τρόπο που προβλέπεται αυτή να γίνει.  
 
Η ∆ηµοτική Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Χριστοδούλου Γεωργία ανέφερε τα παρακάτω: 
Είµαι υπέρ της αξιολόγησης και πιστεύω πως κανείς δεν πρέπει να είναι στο απυρόβλητο. Κακώς έχει 
περάσει στον κόσµο η αντίληψη ότι θα  υπάρξουν απολύσεις . Πιστεύω ότι το ψήφισµα της ΠΟΕ ΟΤΑ 
δεν αναφέρει όλα τα στοιχεία , αλλά µόνο την άποψη των εργαζόµενων . ∆εν συµφωνώ µε την έκδοση 
ψηφίσµατος.  
 
Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της οµάδας πλειοψηφίας κ. Λάσκος Κων/νος ανέφερε τα παρακάτω: 
Οι εργαζόµενοι είναι αυτοί που στηρίζουν την ανάπτυξη του ∆ήµου. Εµείς πρέπει να σταθούµε στο 
πλευρό τους. Προτείνω να συµφωνήσουµε µε το ψήφισµα της ΠΟΕ ΟΤΑ.  
 
Ο Αντιδήµαρχος ∆.Ε. Μουρεσίου κ. Μπρίζης Θεόδωρος ανέφερε  τα παρακάτω: 
Να συµφωνήσουµε µε το ψήφισµα. Να πάρει πίσω η κυβέρνηση την πρόταση για τον επιµερισµό των 
ποσοστών. Συµφωνώ µε το ψήφισµα της ΠΟΕ ΟΤΑ.  
 
Στην συνέχεια ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 
Η πρότασή µας να είναι ότι είµαστε υπέρ της αξιολόγησης όλων των υπαλλήλων αλλά δεν συµφωνούµε 
µε τον επιµερισµό των ποσοστών . Να τροποποιηθεί ως προς τον επιµερισµό των ποσοστών και όχι να 
καταργηθεί ο νόµος 4250/2014. Συµφωνώ µε την απόφαση της ΚΕ∆Ε.  
 
Στην συνέχεια η κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα να αποφασίσει σχετικά .  
Το ∆.Σ.  αφού έλαβε υπόψη : 

• τις διατάξεις του άρθρου 93 παρ. 6 του Κ.∆.Κ. Ν. 3463/06  και  του  άρθρου 65 παρ. 5 του Ν. 
3852/2010  

• το σχέδιο απόφασης – ψηφίσµατος το οποίο απεστάλη από την ΠΟΕ ΟΤΑ  

• το Πρακτικό της Συνεδρίασης του ∆ιοικητικού Συµβουλίου της ΚΕ∆Ε της 11ης Ιουνίου 2014 

• την  υπ΄αριθµ. πρωτ. 6143/17-06-2014 επιστολή της Λαϊκής Συσπείρωσης Ζαγοράς – Μουρεσίου 

• την πρόταση του κ. ∆ηµάρχου  

• τις διάφορες τοποθετήσεις και µετά από διαλογική συζήτηση  
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 

 
1/. Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου Ζαγοράς – Μουρεσίου , συµφωνεί  και θεωρεί απαραίτητη  
την αξιολόγηση των δοµών και του προσωπικού της Τοπικής Αυτοδιοίκησης .  Πρέπει όµως να 
εφαρµοστεί ένα δίκαιο και αντικειµενικό σύστηµα αξιολόγησης του προσωπικού το οποίο θα 
συµβάλλει στην αναβάθµιση της ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και της Τοπικής Αυτοδιοίκησης και των 
προσφερόµενων υπηρεσιών προς τους πολίτες.  
 

ΑΔΑ: 6ΘΦ1ΩΡΚ-750



2/. Εκφράζει την αντίθεσή του στο προωθούµενο σύστηµα αξιολόγησης των εργαζόµενων στην 
Τοπική Αυτοδιοίκηση  στο σκέλος που  αφορά στον επιµερισµό των ποσοστών  και ζητά την 
τροποποίηση του Νόµου 4250/2014 ως προς αυτό το σκέλος . 
 
Η ∆ηµοτική Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Χριστοδούλου Γεωργία καταψηφίζει την παρούσα 
απόφαση και δηλώνει τα παρακάτω: 
 
Είµαι υπέρ της αξιολόγησης και πιστεύω πως κανείς δεν πρέπει να είναι στο απυρόβλητο. Κακώς έχει 
περάσει στον κόσµο η αντίληψη ότι θα  υπάρξουν απολύσεις . Πιστεύω ότι το ψήφισµα της ΠΟΕ ΟΤΑ 
δεν αναφέρει όλα τα στοιχεία , αλλά µόνο την άποψη των εργαζόµενων . ∆εν συµφωνώ µε την έκδοση 
ψηφίσµατος.  
 

               Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό  125/2014 
 Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται ως εξής: 

Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                            ΤΑ ΜΕΛΗ 
( ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ) 

   ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
                                                               Ζαγορά 26.06.2014  
                                                O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ – ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 
 
         

                                ΑΝΤΩΝΟΓΛΟΥ – ΚΑΣΣΑΒΕΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
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